
 
 

 
 

ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ - Λεωφ. Βασ. Σοφίας 2, 100 21 Αθήνα 
e-mail: fpipili@parliament.gr 

 

 
ΦΩΤΕΙΝΗ ΠΙΠΙΛΗ 

Βουλευτής Α’ Αθηνών – ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

 

Αθήνα, 14 Ιανουαρίου 2022 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς την Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού κ. Λίνα Μενδώνη,   

 
Θέμα: Ο αγώνας μας για την επανένωση των Γλυπτών των Παρθενώνα  

 
Κυρία Υπουργέ,  

 
Η ιστορική στροφή της παγκοσμίου εμβέλειας εφημερίδας των TIMES του 

Λονδίνου, υπέρ της επιστροφής των Γλυπτών του Παρθενώνα, διέτρεξε όλη την 
οικουμένη. Ακούστηκε, επιτέλους, και μάλιστα από τους, έως χθες, πολέμιους του 

αγώνα μας εδώ και δεκαετίες, η άποψη πως: «Τα Γλυπτά ανήκουν στην Αθήνα. 

Τώρα πρέπει να επιστραφούν». Κρατάω και μόνο αυτό από το μεγάλο άρθρο με 
τίτλο: «Η άποψη των TIMES για τα Γλυπτά του Παρθενώνα: Ενώνοντας την Ελληνική 

Κληρονομιά». Με βαθιά αισθήματα ικανοποίησης, όλοι οι Έλληνες, περιμένουμε τη 
συνέχεια των αγώνων που βρήκαν στήριξη εδώ και αιώνες και από διεθνείς 

προσωπικότητες. Είναι η αλήθεια ότι τα τελευταία χρόνια είχε κάπως ξεχαστεί η 
όλη εθνική προσπάθεια, ακόμα και οι προσπάθειες της αείμνηστης Υπουργού 

Πολιτισμού Μελίνας Μερκούρη.  
 

Για όσους ασχολούμεθα διαχρονικά με το θέμα, η απόλυτη στροφή των 
TIMES του Λονδίνου μπορεί να θεωρηθεί και ως επιστέγασμα της μεγάλης 

κινητικότητας που ανέπτυξε η Ελληνική Κυβέρνηση από το 2019 και μετά και 
προσωπικά του Πρωθυπουργού Κυριάκου Μητσοτάκη. Να θυμίσω ότι ο ίδιος ο 

Πρωθυπουργός σε άρθρο του στον Observer τον Σεπτέμβριο του 2019, πρότεινε 
στον Βρετανό Πρωθυπουργό Boris Johnson, ως πρώτο βήμα για την οριστική 

επιστροφή των Γλυπτών του Παρθενώνα στην Ελλάδα, την έκθεση τους στην Αθήνα 
το 2021, επ’ ευκαιρία των εορτασμών για τα 200 χρόνια από την εθνική μας 

παλιγγενεσία. Και επειδή το θέμα είναι εθνικό, καλό είναι να είμαστε πλήρως 
ενημερωμένοι όχι μόνο για τις ενέργειες που έχουν γίνει στο πρόσφατο παρελθόν, 
αλλά και ποια θα είναι η συνέχεια των προσπαθειών μας.  

 
Ερωτάται η Υπουργός:  

1. Ποια κατά τη γνώμη σας ήταν τα βασικά ερείσματα για την καίρια αυτή 
παρέμβαση των TIMES του Λονδίνου;  

2. Ποιοι είναι οι επόμενοι βηματισμοί του Υπουργείου ώστε να πλησιάσουμε 
το ποθητό αποτέλεσμα;  

Η ερωτώσα βουλευτής,  
Φωτεινή Πιπιλή  
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